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تعتبررا سياسة رري سنياستسرري تلررةل حريرري سيبسررايت اررت سياسة ررةة سيىةارري رسيقرر  ا    رر   ررسا سيع  ررةة     

سيخ سلسي بشكل بةرز ، حسث أ ىقت هذل سياسة ي بشركل ابةررا  –سيعابسي رخةصي سنياستسي  –سنياستسي 

سيخ سلسري تسرر سيتعرةرو سر سيصراس   –سيعصررر يرت ترهسرل سيع  رةة سنياستسري أر غسا ابةررا   ر  ارا 

رحتر   رةم  1971سيبساينسي انذ س تق ل سيبسايت  ةم  –ااتند  إي  ادى سيترتا يت سيع  ةة سنياستسي 

1997 . 

كقة أو هذل سيفتا  رىدة تسرلاة هةاي  رسء     سيقاترى سيدسخ ت يرت سيب رديت رسن  سقرت رسيردريت     

سلأاا سيذي يتسح سيفاصي ي بةحرث يتتبرم اارةر هرذل سياسة ري رتس س ىرة رايرؤ بقرة ير حي سير  سيكشر   رت 

يرت إارةر حةيري  ردم  هرستبىة سيقخت في رسلاتلةهةة سيتت يقكت أو تاتخ صىة ات سيع  رةة برست سيردريتست

 سيتكةي  .

     The Iranian policy towards the State of Bahrain is an important and influential 

policy on the course of Iranian-Arab relations, especially Iran-Gulf relations. This 

policy has directly or indirectly contributed to the direction of Iranian-Gulf relations 

towards cooperation or conflict. Iranian-Bahraini relations since Bahrain's 

independence in 1971 until 1997. 

    This period also witnessed significant changes both at the internal level in the two 

countries, regional and international, which allows the researcher to track the course 

of this policy and analyze it, which leads to the disclosure of different aspects and 

trends that can be drawn from the relations between the two countries in the context 

of the situation of inequality. 

 ( 1997 – 1979السياسة الإيرانية تجاه دولة البحرين ) 
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